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Nr OR-BR.0002.4.2019 

PROTOKOL Nr VIIIJ2019 

z 6smej Sesji Rady Gminy i Miasta Kozieglowy odbytej 
w dniu 25 kwietnia 2019 r. w godzinach 15,00 -17,00 

w sali posiedzeii w U rz~dzie Gminy i Miasta Kozieglowy. 

Uchwaly podj~te na sesji: 

I. Nr 74NIIII2019 w sprawie rozpatrzenia wezwania do usuni\!cia naruszenia prawa. 

2. Nr 75NIIIJ2019 w sprawie zmian w budzecie na 2019 rok. 

3. Nr 76NIIII2019 w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej. 

4. Nr 77NIIII2019 w sprawie poboru podatku rolnego, leSnego, od nieruchomosci od osob 
fizycznych w drodze inkasa oraz okreslenie inkasentow i wysokosci wynagrodzenia za 
inkaso. 

5. Nr 78NIIII2019 w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej dla 
Gminy Cz\!stochowa na dofinansowanie dzialalnosci Osrodka Pomocy Osobom 
z Problemami Alkoholowymi w Cz\!stochowie zadania z zakresu ustawy 0 wychowaniu 
w trzezwosci i przeciwdzialaniu alkoholizmowi. 

6. Nr 79NIIIJ2019 w sprawie zarz'l.dzenia przeprowadzenia wyborow w jednostkach 
pomocniczych Gminy i Miasta Kozieglowy . 

7. Nr 80NIIIJ2019 w sprawie przyst'I.Pienia do sporz'l.dzenia mleJscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego Gminy i Miasta Kozieglowy dla fragmentu obszaru 
polozonego w miejscowosci Kozieglowy. 

8. Nr 81NIIII2019 w sprawie sporz'l.dzenia IIl1eJscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego Gminy i Miasta Kozieglowy dla fragmentu obszaru polozonego 
w miejscowosci Myslow. 

9. Nr 82NIIIJ2019 w sprawie wprowadzenia zmian do Uchwaly Nr 9/11/2018 Rady Gminy i 
Miasta Kozieglowy z dnia 291istopada 2018 r. w sprawie powolania skladow osobowych 
komisji stalych Rady Gminy i Miasta Kozieglowy. 

Uchwaly wraz z raportami z przeprowadzonych glosowan stano wi 'I. zahtczniki 
od nr 1 do nr 9 do protokolu. 
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Obrady sesji byly transmitowane i utrwalono nagranie z obrad. 

Obradom sesji przewodniczyla Przewodnicz~ca Rady Gminy 
Kolodziejczyk. 

Protokolant: Urszula Dyja. 

Radnych obecnych na sesji : 
- od punktu I do 2 - 14 obecnych , nieobecny Pan Antoni Bielecki 
- od punktu 3 do 21 - 15 obecnych. 

Spoza Rady w Sesji uczestniczyli: 
Starosta Powiatu Myszkowskiego Pan Piotr Kolodziejczyk 
Wicestarosta Pan Mariusz Morawiec 
Burmistrz Gminy i Miasta Pan Jacek Sl"czka 
Skarbnik GiM Pani Jadwiga Matyja 
Sekretarz GiM Pan Krzysztof B~k 
Radca prawny Urz"du GiM Pani Aneta Sosn6wka 
Dyrektor GMOPS Pani Agnieszka Klys 
Dyrektor ZEAOS Pani Katarzyna Zychowicz. 
Dyrektor ZUK Pan Zbigniew Polak 
Kierownicy referat6w Urz"du GiM Kozieglowy 

Miasta Pani Joanna 

Przewodnicz~cy Samorz~du Mieszkailc6w Koziegl6w i Rosochacza , oraz sohysi 

Porz!!dek obrad sesji 

l. Otwarcie sesj i i stwierdzenie jej prawomocnosci. 
2. Slubowanie Radnej wybranej w wyborach ponownych w okr"gu nr 6 w Koziegl6wkach. 
3. Przedstawienie porz~dku obrad. 
4. Przyj"cie protokolu z poprzedniej sesji. 
5. Powolanie Komisji Uchwal i Wniosk6w. 
6. Podj"cie uchwaly w sprawie rozpatrzenia wezwania do usuni"cia naruszenia prawa. 
7. Podj"cie uchwaly w sprawie zmian w budzecie Gminy i Miasta Kozieglowy na 2019 rok. 
8. Podj"cie uchwaly w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej. 
9. Podj"cie uchwaly w sprawie poboru podatku rolnego, lesnego, od nieruchomosci od os6b 

fizycznych w drodze inkasa oraz okreslenie inkasent6w i wysokosci wynagrodzenia za 
inkaso. 

10. Podj"cie uchwaly w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej dla 
Gminy cz"stochowa na dofinansowanie dzialalnosci Osrodka Pomocy Osobom 
z Problemami Alkoholowymi w cz"stochowie zadania z zakresu ustawy 0 wychowaniu 
w trzezwosci i przeciwdzialaniu alkoholizmowi. 

11. Podj"cie uchwaly w sprawie zarz~dzenia przeprowadzenia wybor6w w jednostkach 
pomocniczych Gminy i Miasta Kozieglowy . 

21Z 
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12. Podjl(cie uchwaly w sprawie przystqpienia do sporz'ldzenia mleJscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego Gminy i Miasta Kozieglowy dla fragmentu obszaru 
polozonego w miejscowosci Kozieglowy. 

13. Podjl(cie uchwaly w sprawie sporz'ldzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego Gminy i Miasta Kozieglowy dla fragmentu obszaru polozonego w 
miejscowosci Myslow. 

14. Podjl(cie uchwaly w sprawie wprowadzenia zmian do Uchwaly Nr 91II12018 Rady Gminy 
i Miasta Kozieglowy z dnia 29 listopada 2018 r. w sprawie powolania skladow 
osobowych komisji stalych Rady Gminy i Miasta Kozieglowy. 

15. Sprawozdanie roczne z dziala1nosci Gminno-Miejskiego Osrodka Pomocy Spolecznej 
w Kozieglowach za 2018 rok. 

16. Ocena Zasobow Pomocy Spolecznej za 2018 rok. 
17. Informacja Burmistrza Gminy i Miasta z dzialalnosci w okresie mil(dzysesyjnym. 
18. Informacja Przewodnicz'lcej Rady Gminy i Miasta 0 dzialaniach podejmowanych 

w okresie mil(dzysesyjnym. 
19. Interpelacje i zapytania radnych. 
20. Wolne wnioski i informacje. 
21. Zakonczenie obrad 8 Sesji. 

Porz'ldek obrad stanowi zal'lcznik nr 10 do protokolu. 

Przebieg obrad: 

Ad. pkt 1 

Przewodnicz'lca Rady Gminy i Miasta Pani Joanna Kolodziejczyk dokonala otwarcia 
sesji, powitala przybylych na sesjl( radnych, zaproszonych gosci oraz wszystkich zebranych. 

Przewodnicz'lca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk poinformowala, ze zgodnie z list'l 
obecnosci w sesji uczestniczy 14 radnych. 
Stwierdzila , ze sesja jest prawomocna. 
Listy obecnoSci radnych i sohysow i stanowi'lzal'lczniki nr 11,12 do protokolu. 

Ad.pkt2 

Przewodnicz'lcy Miejskiej Komisji Wyborczej w Kozieglowach Pan Kazimierz 
Chermanowski wrl(czyl Pani Monice Skrobarczyk zaswiadczenia 0 wyborze na Radn'l 
w wyborach ponownych do Rady Gminy i Miasta Kozieglowy przeprowadzonych w dniu 
31 marca 2019 r. w okrl(gu nr 6. Pogratulowal Pani Radnej wyboru oraz podzi~kowal calej 
Miejsko-Gminnej Komisji wyborczej za prace zwi'lzane z przeprowadzeniem wyborow 
ponownych. 

Radna Pani Monika Skrobarczyk zlozyla slubowanie. Siubowanie odbylo si~ w ten 
spos6b, ze wszyscy zebrani powstali, a Przewodnicz'lca Rady Gminy i Miasta Kozieglowy 
Pani Joanna Kolodziejczyk odczytala rotl( slubowania : 
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" Wierny Konstytucji i prawu Rzeczypospolitej Polskiej, slubuj~ uroczyscie obowillzki 
radnego sprawowac godnie, rzetelnie i uczciwie, majllc na wzgl ~dzie dobro mojej Gminy 
i jej mieszkanc6w", a Radna Pani Monika Skrobarczyk zlozyla slubowanie. 

Przewodniczllca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk pogratulowala Radnej i stwierdzila, ze Pani 
Monika Skrobarczyk , kt6ra zlozyla slubowanie , obj~la mandat Radnej Gminy i Miasta 
Kozieglowy. Wyrazila nadziej~, ze tak jak do tej pory Pani Radna b~dzie dobrze 
wykonywala sw6j mandat ku zadowoleniu wszystkich mieszkanc6w Gminy i Miasta 
Kozieglowy. 

Ad. pkt 3 

Przewodniczllca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk poinformowala, ze porzlldek obrad 
otrzymali wszyscy radni . Zapytala czy radni b~dll zglaszac wnioski w sprawie zmian 
POrzlldku obrad sesji. Wniosk6w nie zglaszano, w zwillZku z tym Pani Przewodniczllca Rady 
stwierdzila, ze Rada b~dzie obradowala w dniu dzisiejszym wedlug porzlldku obrad 
przeslanego radnym. 

Ad.pkt4 

Przewodniczllca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk poinformowala, ze protok61 
z poprzedniej sesji wywieszony byl na tablicy ogloszen i byl do wgilldu w Biurze Rady , 
kazdy mial mozliwosc zapoznania si~ z nimi. W regulaminowym terminie nie wplyn~ly 
zadne poprawki blldz uzupelnienia do protokolu. Zaproponowala wi~c przystllPienie 
do glosowania nad przyj~ciem protokolu. 
Protok61 z poprzedniej sesji, kt6ra odbyla si~ w dniu 28 marca 2019 roku zostal przyj~ty 
14 glosami "za" , przy 1 glosie "przeciw". 
Raport z przeprowadzonego glosowania stanowi za1llcznik nr 13 do protokolu. 

Ad.pktS 

Rada Gminy i Miasta Kozieglowy jednoglosnie powolala Komisj~ Uchwal 
i Wniosk6w w skladzie: 

1. Pan Czeslaw Chwist 
2. Pan Andrzej Okularczyk 
3. Pan Marcin B~dkowski 

Raport z przeprowadzonego glosowania stanowi za1llcznik nr 14 do protokolu. 

Ad. pkt 6 

Przyst~pujllc do realizacji kolejnego punktu porZlldku obrad, tj. rozpatrzenie 
wezwania do usuni~cia naruszen w Uchwale Rady Gminy i Miasta Kozieglowy, 
Przewodniczllca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk poinformowala , ze Wnioskodawca w dniu 
dzisiejszym zlozyl pismo 0 wycofanie sprawy z porzlldku obrad sesji i ponowne rozpatrzenie 
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w kontekscie nowego dowodu. Jako dowod zostal przekazany projekt roboczy mapy 
z 1962 r., na ktorym naniesiony jest projekt stodoly z obor<\. na dzialce ul. Woznickiej. 
Poinformowala, ze w dniu dzisiejszym rozmawiano z Wnioskodawc<\. na ten temat -

dostarczony projekt mapy nie stanowi dowodu w sprawie , nad ktorym mozna procedowac . 
W Urz«dzie Gminy i Miasta s<\. dokumenty od 1895 r., ktore swiadcz<\. 0 tym, ze zawsze 
droga w tym miejscu byla. Dokumenty s<\. w zasobach Referatu Gospodarki Gruntami i mozna 
si« z nimi zapoznac. Nast«pnie poprosila 0 przedstawienie projektu uchwaly. 

Pan Czeslaw Chwist przedstawil projekt uchwaly w sprawie rozpatrzenia wezwania 

do usuni«cia naruszenia prawa ( zal<\.cznik nr 15 do protokolu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

Uchwala 74NIIJJ2019 w sprawie rozpatrzenia wezwania do usunl«Cla naruszenla prawa 

zostala przyj«ta 15 glosami "za" (jednoglosnie). 
Wnioskuj<\.cy 0 usuni~cie naruszenia w uchwale Rady byl powiadomiony 0 terminie sesji 
Rady Gminy i Miasta Kozieglowy i podczas rozpatrywania wezwania w sesji uczestniczyl . 

Nim przyst'lPiono do realizacji kolejnego pUnktu porz<\.dku obrad Pani 

Przewodnicz<\.ca Rady udzielila glosu Staroscie Myszkowskiemu Panu Piotrowi 
Kolodziejczykowi. 
Pan Starosta poinformowal, ze chcialby przedstawic kilka spraw, rowniez zwi<\.zanych 
z inrrastruktur<\. drogow<\. . W zwi<\.zku z tym, ze w kierunku Starostwa pojawily si« od 
radnych pewne sugestie dotycz<\.ce drog na terenie Gminy i Miasta Kozieglowy, proponowal 
ustalenie terminu spotkania w zwi'lZku z objazdem drog powiatowych- na pocz<\.tku maja br. 

Jezeli chodzi 0 infrastruktur~ drogow<\. poinformowal, ze Starostwo wraz z Powiatowym 
Zarz<\.d Drog zlozylo kilka wnioskow na dofinansowanie z funduszu drog samorz<\.dowych. 
W Gminie i Miescie Kozieglowy jest to droga od drogi wojewodzkiej 789 w Gniazdowie 
do Mzyk . Przyj~to podzial na ewentualne dofinansowanie: w 2019 r. 815.358 zl, w 2020 r. 

3.261.434 zl. Gmina zgodnie z obowi<\.zuj<\.cym porozumieniem zawartym z wlodarzami gmin 
powiatu myszkowskiego partycypuje w kosztach budowy chodnik6w, a ponadto Pan 

Burmistrz wraz z Pani<\. Soltys wsi Mzyki wyszli z inicjatyw<\. doprojektowania budowy 
chodnika do cmentarza i parkingu przy cmentarzu. Bylaby to calosciowa inwestycja. Jezeli 
b«dzie dofinansowanie inwestycji do krzyza po lewej stronie, mozna zaprojektowac przejscie 

dla pieszych, kt6re jest dodatkowo punktowane. 
Pan Burmistrz wraz z Rad<\. z!ozyli wnioski 0 ewentualne dofinansowanie budowy 

chodnik6w , chcia!by wi«c aby na spotkaniu wypracowac r6wniez zadania do wykonania, 
w kt6rych Gmina b~dzie partycypowac i kolejnosc ich realizacji . 
Pan Starosta poinformowal, ze zostal rozpisany drugi przetarg na drog~ 791. Poprzedni 
przetarg zosta! uniewazniony poniewaz najnizsza oferta 0 43 mIn przewyzsza!a wartosc 

zadania ( 24,5 krn drogi od Zawiercia do Poczesnej). Sugestia burmistrza i starost6w byla 
taka, ze jezeli nie znajd<\. si~ srodki na to zadanie, w6wczas podzielic je na etapy 
i w pierwszej kolejnosci wykonac najwaz.niejsze odcinki m.in. w Post~pie. Na razie sprawa 
jest w toku i byc moze b~d<\.pewne oszcz~dnosci , kt6re pozwol<\.zadanie zrealizowac. 
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Nast«pnie Pan Starosta poinfonnowal, ze odbylo si« spotkanie z wojtami i burmistrzami na 
temat transportu publicznego. Na przelomie miesi«cy czerwiec/lipiec br. b«d<t ogloszone 

przepisy dotycz<tce rz<tdowego programu i b«d<t znane kwoty na ten cel, i wowczas naleiy 
ustalie siatk« pol<tczen. Samorz<tdy b«d<t podejmowaly stosowne uchwaly, a powiat b«dzie 
odpowiedzialny za realizacj« programu. Naleiy wspolnie zadecydowae jakie pol<tczenia maj<t 
bye wykonywane. Sugestia jest taka, by podmioty z naszego terenu w dalszym ci<tgu 
swiadczyly uslugi transportowe, poniewai podmioty obce mog<t nie utrzymae po!<tczen 

nierentownych. Naleiy wypracowae konsensus, by nawet nierentowne kursy byly w dalszym 
ci<tgu utrzymane. 
W zakresie oswiaty Pan Starosta poinfonnowal, ie temat strajku jest juz nieaktualny, jak 
wynika z infonnacji Burmistrza strajk jest czasowo odwolany. Matury w powiecie 
myszkowskim przed odwolaniem strajku byly niezagrozone, odbyly si« rady pedagogiczne, 

klasyfikacja uczniow jest wykonana, zespoly egzaminacyjne, ktore si« pojawily sit w pelnym 
skladzie. Powiat myszkowski zrobil uklon w stron« wlodarzy gmin, ktorzy wykorzystali 
nauczycieli podczas egzaminow gimnazjalnych i osmioklasistow i licz<t na to, ie gdyby 
pojawily si« jakies problemy ze skladami komisji egzaminacyjnych, to rowniez burmistrz 
rozdysponuje swoich nauczycieli. 
Pan Starosta poinformowal, ze czynione sit starania w kierunku utworzenia Oddzialu 
Kardiologii w szpitalu w Myszkowie. We wtorek ogloszony zostal konkurs na Kardiologi« 
w SPZOZ Myszk6w, do 7 maja br. rna bye zlozony wniosek i od I. 06. jeieli wygramy 

konkurs, Kardiologia zawita do Myszkowa. 

Pani Przewodnicz<tca podzi«kowala za przedstawienie infonnacji i zapytala czy zebrani maj<t 
pytania do Pan6w Starostow. 

Soltys wsi Lgota Nadwarcie Pani Barbara Czajkowska w imieniu mieszkancow Lgota 
Nadwarcie podzi«kowala Pan om Starostom, Panu Burmistrzowi wraz z Rad<t Gminy 
i Miasta Kozieglowy, Panu Dyrektorowi ZUK i pracownikom za wklad pracy w powstanie 

drogi . 
Pani Przewodnicz<tca Rady podkreslila, ie nadszedl czas, by w naszej gminie ze srodkow 
powiatu wykonywae zadania, bo przez ostatnie 4 lata zapominano 0 Gminie Kozieglowy 
pomimo tego ie 43% drog powiatowychjest na terenie GiM Kozieglowy. 

Pani Przewodnicz<tca oglosila 10 minutow<t przerw« w obradach. 

Ad. pkt 7 

Po przerwie Pan Marcin B«dkowski przedstawil projekt uchwaly w sprawie zmian 
w budiecie 2019 r. (zal<tcznik nr 16 do protokolu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

Uchwala 75NIIII2019 w sprawie zmian w budiecie 2019 roku zostala przyj«ta 15 glosami 

"za" (jednoglosnie). 
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Ad. pkt 8 

Pan Andrzej Okularczyk przedstawil projekt uchwaly w sprawie zmian Wieloletniej 
Prognozie Finansowej (zal'lanik ru 17 do protokolu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

Uchwala Nr 76NIIII2019 w sprawie zmian Wieloletniej Prognozie Finansowej zostala 
przyj~ta 15 glosami "za" (jednoglosnie). 

Ad.pkt9 

Pan Andrzej Okularczyk przedstawil projekt uchwaly w sprawie poboru podatku 
rolnego, leSnego, od nieruchomosci od os6b fizycznych w drodze inkasa oraz okreslenie 
inkasent6w i wysokosci wynagrodzenia za inkaso (zalltcznik ru 18 do protokolu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

Uchwala Nr 77NIIII2019 w sprawie poboru podatku rolnego, lesnego, od nieruchomosci 
od os6b fizycznych w drodze inkasa oraz okreSlenie inkasent6w i wysokosci wynagrodzenia 
za inkaso zostala przyj~ta 15 glosami "za" (jednoglosnie). 

Ad. pkt 10 

Pan Marcin B«dkowski przedstawil projekt uchwaly w sprawie udzielenia pomocy 
finansowej w formie dotacji celowej dla Gminy Cz«stochowa na dofinansowanie dzialalnosci 
Osrodka Pomocy Osobom z Problemami Alkoholowymi w Cz«stochowie zadania z zakresu 
ustawy 0 wychowaniu w trzezwosci i przeciwdzialaniu alkoholizmowi ( zalltcznik ru 19 do 
protokolu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

Uchwala Nr 78NIIII2019 w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji 
celowej dla Gminy Cz«stochowa na dofinansowanie dzialalnosci Osrodka Pomocy Osobom 
z Problemami Alkoholowymi w Cz~stochowie zadania z zakresu ustawy 0 wychowaniu 
w trzezwoSci i przeciwdzialaniu alkoholizmowi zostala przyj"ta 15 glosami "za" 
Gednoglosnie ). 

Ad. pkt 11 

Pan Czeslaw Chwist przedstawil 
przeprowadzenia wybor6w w jednostkach 
( zalltcznik ru 20 do protokolu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

projekt uchwaly w sprawle 
pomocniczych Gminy i Miasta 

zarzltdzenia 
Kozieglowy 

Uchwala Nr 79NIlIl2019 w sprawie zarzltdzenia przeprowadzenia wybor6w w jednostkach 
pomocniczych Gminy i Miasta Kozieglowy zostala przyj«ta 15 glosami "za" Gednoglosnie). 

1
_, 
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Ad.pktl2 

Pan Czeslaw Chwist przedstawila projekt uchwaly w sprawie przyst'ljJienia 
do sporz'ldzenia ntiejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gntiny i Miasta 
Kozieglowy dla fragmentu obszaru polozonego w miejscowosci Kozieglowy ( zal<\.cznik ill 21 
do protokolu). 

Radny Pan Antoni Bielecki zapytal miejscowy plan b~dzie uwzgl~dnial korytarz obwodnicy 
dla Koziegl6w. 
Przewodnicz<\.ca Rady wyjasnila, ze uchwalenie fragmentu planu dotyczy przestrzeni przy 

DK-l w stron~ Wojslawic opodal skladu w~glowego . Jest Inwestor, kt6ry chce utworzye 
infrastrukturC( przemyslow<\. w tym miejscu i bierze pod uwag~ , ze moze tam bye obwodnica. 
Pan Antoni Bielecki podkreSlil, ze z tego co m6wil Pan Burmistrz obwodnica jest wrysowana. 
Pan Leonard Jagoda nadmienil, ze podjC(cie uchwaly 0 sporz<\.dzeniu fragmentu planu otwiera 

drog~ do projektowania. 
Pan Antoni Bielecki ponownie zapytal czy jest w tym uwzglC(dniony projekt obwodnicy. 

Burmistrz Pan Jacek Sl~czka wyjasnil ze tak, zgodnie z zal<\.czonym wnioskiem proponowany 
jest przebieg trasy w polowie teren6w inwestycyjnych . 
Pani Przewodnicz<\.ca Rady dodala, ze Inwestor akceptuje przebieg obwodnicy. 
Radni nie wnosili innych uwag do projektu uchwaly . 

Uchwala Nr 80IVIIIf2019 w sprawie przyst<\.pienia do sporz<\.dzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Gminy i Miasta Kozieglowy dla fragmentu obszaru 
polozonego w miejscowosci Kozieglowy zostala przyj~ta 15 glosami "za" Qednoglosnie). 

Ad. pkt 13 

Pan Marcin B~dkowski przedstawil projekt uchwaly w sprawle sporz<\.dzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy i Miasta Kozieglowy dla 
fragmentu obszaru polozonego w miejscowosci Mysl6w ( zal<\.cznik nr 22 do protokolu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

Uchwala Nr 81IVIIIf2019 w sprawie sporz<\.dzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego Gminy Miasta Kozieglowy dla fragmentu obszaru polozonego 

w miejscowosci Mysl6w zostala przyj~ta 15 glosami "za" Qednoglosnie). 

Ad. pkt 14 

Pan Andrzej Okularczyk przedstawil projekt uchwaly w sprawie wprowadzenia zmian 
do Uchwaly Nr 9/II/2018 Rady Gminy i Miasta Kozieglowy z dnia 29 listopada 2018 r. 

w sprawie powolania sklad6w osobowych komisji stalych Rady Gminy i Miasta Kozieglowy 

( zal<\.cznik ill 23 do protokolu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 
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Uchwala Nr 82NIIII2019 w sprawie wprowadzenia zmian do Uchwaly Nr 9/II/2018 Rady 
Gminy i Miasta Kozieglowy z dnia 29 listopada 2018 r. w sprawie powolania sklad6w 
osobowych komisji stalych Rady Gminy i Miasta Kozieglowy zostala przyj«ta 15 glosami 
"za" Gednoglosnie). 

Ad. pkt 15 

Przewodnicz'lca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk poinformowala, ze sprawozdanie 
z dzialalnosci Gminno-Miejskiego Osrodka Pomocy Spolecznej omawiane bylo na wsp61nym 
posiedzeniu komisji (zal'lcznik nr 24 do protokolu). 
Zapytala czy radni maj'l uwagi do przedstawionego sprawozdania. 

Radni nie zglaszali uwag. 
Sprawozdanie z dzialalnosci Gminno-Miejskiego Osrodka Pomocy Spolecznej omawiane 
bylo na wsp61nym posiedzeniu komisji zostalo przyj«te 15 glosami "za" Gednoglosnie). 
Raport z przeprowadzonego glosowania stanowi zal'lcznik nr 25 do protokolu. 

Ad. pkt 16 

Przewodnicz'lca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk poinformowala, ze Ocena Zasob6w 
Pomocy Spolecznej za 2018 rok omawiana bylo na wsp6lnym posiedzeniu komisji 
(zal'lcznik nr 26 do protokolu). 
Zapytala czy radni maj'l uwagi do przedstawionego sprawozdania. 

Radni nie zglaszali uwag. 
Ocena Zasob6w Pomocy Spolecznej za 2018 rok zostala przyj«ta 15 glosami "za" 
Gednoglosnie ). 
Raport z przeprowadzonego glosowania stanowi za1'lcznik nr 27 do protokolu. 

Ad. pkt 17 

Przewodnicz'lca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk udzielila glosu Panu Burmistrzowi, 
celem przedstawienia informacji 0 dzialalnosci w okresie mi«dzysesyjnym. 

Na wst«pie Pan Burmistrz, w imieniu samorZ'ldu Gminy i Miasta Kozieglowy powital 
soltys6w przybylych na sesj« , a szczeg61nie soltys6w , kt6rzy obj«li swoj'l funkcj« w okresie 
miedzysesyjnym. przedstawil Soltys6w, kt6rych wyb6r odbyl si« w okresie od ostatniej sesji 
Rady Gminy i Miasta : 

- Lgota G6rna - Pan Grzegorz Pietrzyk 
- Lgota Nadwarcie - Pani Barbara Czajkowska 
- Nowa Kuznica - Pani Katarzyna Duda -Palka 
- Rzenisz6w - Pani Agnieszka Ziora 
- Markowice - Pan Marek Gruszka 
- Lgota Mokrzesz - Pan Mariusz lanoszka 
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- Winowno - Pan Tadeusz Tomczyk 
- Oczko - Pan Alfred Szczepanek 
- Kozieg16wki - Pani Malgorzata Fr[tczek 
- Milosc - Pan Artur Golata 
- Wojslawice - Pani Dagmara Radosz 
- Pinczyce - Pani Olga Opila 
Wybory soleckie zostaly przeprowadzone we wszystkich miejscowosciach, czekaj[t nas 
jeszcze wybory do Samorz[tdu Miasta Kozieglowy i Dzielnicy Rosochacz. 
Pan Burmistrz pogratulowal Sohysom wyboru i zapewnil codzienn[t wsp61prae~ w realizacji 
zadan wlasnych . Zaprosil do wsp6lpraey organizacje i stowarzyszenia dzialaj[tce 
w soleetwach. Podsumowuj[tc wybory w solectwaeh pogratulowal soltysom wyboru 
i podzi~kowal mieszkancom za frekwenej~ na zebraniach i aktywnosc. Wnioski i sugestie 
zglaszane podczas zebran wyborczych b~d[t przyj~te w realizaeji eel6w, a kalendarz potrzeb 
jest bardzo duzy - od mniejszych dzialan po zadania inwestyeyjne. 
Nast~pnie Pan Burmistrz przedstawil informaej~ 0 dzialalnosci w okresie mi~dzysesyjnym , 
tj. 
- mial mozliwosc uezestniczenia w Wojew6dzkim Funduszu Oehrony Srodowiska 
w Katowieach konferencji podsumowuj[teej dotychczasowe dzialania i obejmuj[tcej 
perspektywy finansowe w 2019 roku. Gmina wsp61pracuje z WFOS realizuj[tc projekty 
energetyczne, wodno-kanalizacyjne. Obecnie realizowane jest zadanie wymiany wodoci~u 
w Pustkowiu Lgockim ul. Sloneczna. Podpisano umow~ na wsp61finansowanie tejze 
inwestycji. Czeka nas kolejne zadanie, jakim jest wymiana piec6w w~glowych na 
nowoezesne kl.V dla 372 beneficjent6w. Jak co roku WFIOS przedstawia list~ zadan 
preferowanych i z pewnosci[t Gmina i Miasto b~dzie skutecznie 0 te zadania zabiegala; 
- wraz z Panem Kaczmarzykiem byli w Generalnej Dyrekcji Dr6g i Autostrad w Katowicach, 
by om6wic temat decyzji srodowiskowej , kt6r[t nalezalo przygotowac dla odeinka drogi 
krajowej .Ostatecznie decyzja zostala wydana. Modemizowane b~d[t eztery odcinki , a celem 
jest poprawa bezpieczenstwa na DK-I poprzez przebudow~ skrzyzowan, przejscia dla 
pieszych, zatoczki autobusowe i budowa sygnalizacji swietlnych . Drugim elementem 
dyskusji bylo otwarcie odcinka autostrady Lgota Woznicka - Zawodzie; 
- w Ageneji Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa w Cz~stochowie odbylo si~ spotkanie 
dotycz[tce prac nad Strategi[t Wojew6dztwa SI[tskiego. Wraz z wlodarzami Gmin subregionu 
p61nocnego uczestniczyl w pracaeh studyjnyeh . Efektem koncowym bylo wystosowanie 
pisma do Marszalka Wojew6dztwa Sl[tskiego obejmuj[tce zadania do uj~cia w strategii. Tylko 
wnioski wpisane w Strategi~ maj[t szans~ dofinansowania z budzetu Unii Europejskiej 
w kolejnej perspektywie. Z Gminy i Miasta Kozieglowy zgloszono dwa zadania: 
I) budowa obwodnicy Koziegl6w 
2) przebudowa drogi Cynk6w - Zendek. 
Gmina i Miasto Kozieglowy poprzez biuro Pani Bozeny Kolasa przygotowala projekty 
so leckie do Urz~du Marszalkowskiego . S[t to: doposazenie w stroje Mlodziezowego Zespolu 
Kozieglowy oraz projekty poprawiaj[tce przestrzen publiczn[t w miejseowosciach: Mysl6w, 
Siedlec Duzy i Mzyki . Na projekty te otrzymarny 60.000 zl; 
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- odbylo si<:; spotkanie z Firm!\. realizuj!\.c!\. projekt fotowoltaika dla 71 beneficjent6w. 
Zakonczone zostaly prace projektowe i trwaj!\. przygotowania do wejscia na plac budowy. 
Planowany termin zakonczenia to 30.06. br. 
- w szkole w Siedlcu Duzym odbyla si<:; wymiana mi<:;dzynarodowa dzieci i mlodziezy szk61 
z kilku panstw. Ma nadziej<:; , ze efekt i wyniki bctd!\. korzystne dla wszystkich uczestnik6w 
projektu ; 
- ze wzglctdu na przedluzaj!\.ce si~ prace budowlane zagospodarowania przestrzeni po stronie 
poludniowej przy Palacu Biskup6w w Kozieglowach wypowiedziano umow~ z przyczyn 
wykonawcy. B~dzie przeprowadzona inwentaryzacja wykonanych prac i ogloszony kolejny 
przetarg .Czynione s!\. starania , aby srodki z Unii Europejskiej mogty byc przekierowane 
na inn!\. cz~sc budowlan<t i mamy nadziej,<, ze Urz!\.d Marszalkowski wyrazi na to zgod~; 
- realizowana jest inwestycja Przedszkola w Starej Hucie i Wykonawca zapewnia, ze 31.08.br 
budynek zostanie oddany do uzytku i od 1.09.br. w spos6b pewny oddzial Przedszkolny 
w Starej Hucie zacznie funkcjonowac; 
- w zakresie funkcjonowania oswiaty - poinformowal ostatnim czasie nie by to w Polsce 
samorz!\.du, kt6ry nie podnosilyby tego tematu. Wyrazil nadziej~, ze dzisiejsza deklaracja 
Zwi!\.zku Nauczycielstwa Polski ego spowoduje, ze wszyscy wr6cimy do nauczania, a dzieci 
do nauki , by bez zagrozenia zarnkn!\.c rok szkolny. Odbywaly si~ narady z dyrektorami szk6l , 
codziennie przekazywane byly informacje i statystki dotycz!\.ce ilosci dzieci, kt6re 
przychodzily do szkoly i mialy zapewnion!\. opiek~. Podkrdlil, ze z jednej strony rozumiemy 
sytuacj~ i zniecierpliwienie nauczycieli, ale jako organ prowadz!\.cy musielismy zapewnic 
zaj~cia i mysli , ze wszyscy stan~li na wysokosci zadania . Udalo si~ bez wi~kszych przeszk6d 
przeprowadzic egzaminy gimnazjalne i osmioklasist6w . Podzi~kowal wszystkim, kt6rzy 
wyrazili wol~ i ch~c przeprowadzenia egzamin6w. Wsp6lne dzialania spowodowaly, 
ze wszystkie dzieci egzaminy mogly zlozyc. 
Gmina i Miasto Kozieglowy jest organem prowadz!\.cym dla Liceum Og6lnoksztalc!\.cego 
w Kozieglowach . Decyzj!\. Dyrektora i Rady Pedagogicznej LO , juz wczeSniej, przed 
podj~ciem decyzji 0 zawieszeniu akcji protestacyjnej ustalono, ze dokonana zostanie 
k1asyfikacja maturzyst6w, co stalo si~ faktem. 
Na chwil~ obecn<t moze przeprosic za niedogodnosci, kt6re mielismy wszyscy. Moze 
przeprosic nauczycieli , uczni6w i rodzic6w , za to, ze utrudniona byla dzialalnosc 
dydaktyczna. Ma nadziej~ , ze jak najszybciej wszyscy powr6c<t do tzw. normalnosci , 
by w spos6b wlasciwy realizowac zadania statutowe; 
- w Niegowie odbylo si~ spotkanie subregionu powiatu myszkowskiego, na kt6rym 
dyskutowano na tern at gospodarki smieciowej w powiecie myszkowskim i zawiercianskim. 
Rozwa:i:ana jest mozliwosc powolania zwi!\.zku mi~dzygminnego w zakresie utylizacji smieci. 
Ma nadziej~, ze po regulacji oplat za odpady w Gminie Kozieglowy umowa z obecnym 
Wykonawc<t b~dzie realizowana w spos6b niezagrodzony , do konca umowy; 
- w Urz~dzie Gim Kozieglowy odbylo si~ spotkanie z przedsi~biorcami, kt6rzy prowadz!\. 
dzialalnosc w obr~bie ul. Warszawskiej w Kozieglowach. Spotkanie i konsultacje dotyczyly 
wprowadzenia ograniczenia ruchu dla samochod6w ci~zarowych na ul. Warszawskiej . 
Protok6l ze spotkania jest do wgl!\.du i analizy; 
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- sukcesywnie uczestniczy w spotkaniach konwentu w6jt6w i burmistrz6w powiatu 
myszkowskiego . Pan Starosta przekaza1 najwazniejsze sprawy dotyczi\.ce naszego powiatu, 
w tym Gminy Kozieg1owy; 

- w Koziegl6wkach odbyl si~ 15 jubileuszowy Przegli\.d Piesni Pasyjnej i Pokutnej. 
Podzi~kowal Organizatorom i Wsp6lorganizatorom za zaangazowanie i zorganizowanie tej 
uroczystosci; 

- w Urz«dzie Gminy i Miasta odbylo si« spotkanie z przedstawicielami Przedsi«biorstwa 
buduji\.cego ropocii\.g kt6ry rna przebiegae przez teren Gminy i Miasta Kozieglowy. Pierwsze 
robocze spotkania byly w poprzedniej kadencji Rady GiM . Planowanie takiej inwestycji 
wii\.ze si« z wieloma trudnosciami, jednak w mi«dzyczasie ustawodawca wpisal ten ropocii\.g 
jako inwestycj« celu publicznego, a w zwii\.zku z tym nie b«dzie zmiany miejscowych plan6w 
zagospodarowania przestrzennego, na co liczyli mieszkailcy skladaji\.c wnioski do uj«cia 
podczas zmiany plan6w. Inwestycja realizowana b«dzie decyzji\. Wojewody SIi\.skiego, 

i mamy zapewnienie, ze przyj«ta trasa nie b~dzie zmieniona ( korytarz okolo 15m. na 
szerokosci dzia1ki , przez kt6ri\. b«dzie przebiegal ropocii\.g); 
-jak najszybciej rozpoczni\. si~ naprawy dr6g gminnych po okresie zimowyrn, b~dzie 

przeprowadzony przegli\.d dr6g . Wnioski , kt6re b«di\. w tym zakresie skladane, b~di\. 

wsp61nie analizowane i zapewni1, ze wszystkie drogi b~di\. przejezdne. 

Ad. pkt 18 

Przewodniczi\.ca Rady Pani Joanna Ko1odziejczyk przedstawila informacj« 
o dzia1aniach podejmowanych w okresie mi«dzysesyjnym. 
W okresie od ostatnicj sesji Rady w dniu 28 lllarca 2019 r. podejmowane dzia1ania to: 

przygotowanie porzi\.dku obrad biezi\.cej 
zwolanie wsp61nego posiedzenia KOlllisji 
praca nad materia1ami sesyjnymi. 

Do wiadomosci Rady wp1yn~ly pisma: 
- zawiadomienie z Urz«du Marszalkowskiego Wojew6dztwa SIi\.skiego 0 przysti\.Pieniu do 
zllliany Planu Zagospodarowania Przestrzennego Wojew6dztwa Slaskieg02010+, 

- pismo z Zarzi\.du Wojew6dztwa SI'lskiego dotyczi\.ce realizacji inwestycji drogowej 
przebudowa drogi wojew6dzkiej 791 na odcinku od DK-I do DK 78 etap II . Post«powanie 
w sprawie udzielenia zam6wienia publicznego na to zadanie zosta1o uniewaznione , poniewaz 
cena najkorzystniejszej oferty przewyzszala 0 ponad 39 min zl kwot« , kt6ra mia1a bye 
przeznaczona na sfinansowanie zam6wienia. Aktualnie prowadzone S'l analizy finansowe 
zadail drogowych, by mozliwe by10 niezwloczne ponowienie przetargu na to zadanie; 

- informacja Przewodnicz'lcego Rady Miasta w Myszkowie , iz Radni Miasta Myszkowa 
poparli dzialania maji\.ce na celu popraw~ jakosci powietrza w Polsce i przyj«li uchwal« 
w sprawie przyj«cia apelu do rZ'ldu RP 0 podj«cie skutecznych dzialail wp1ywaji\.cych na 
popraw« jakosci powietrza w Polsce; 
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- w dniu 28 marca 2019 r. wplynltla pisemna interpelacja radnego Pan a Antoniego 
Bieleckiego. Zgodnie z ustaw<\. 0 samorz<\.dzie gminnym interpelacja niezwlocznie zostala 

przekazana Burmistrzowi Gminy i Miasta Kozieglowy, celem udzielenia odpowiedzi. 
Odpowiedz zostala udzielona pismem z dnia 10.04.2019 r. i przekazana Radnemu. 

Pani Przewodnicz<\.ca Rady podkreSlila, ze nie bltdzie przepraszala nauczycieli. 

Przeprasza uczni6w, absolwent6w szk61 podstawowych, gimnazjalnych i ponadgimnazjalnych 
oraz wszystkich rodzic6w za zaistnial<\. sytuacjlt . W niekt6rych przypadkach, 0 kt6rych 
dyskutowano wczesmeJ z Pani<\. Radn<\. , nauczycielk<\. szkoly w Pinczycach, 
zgadza si~ w stu procentach. Jednak jako obywatelka RP i mieszkanka tej Gminy uwaza, 

ze jest to nie do przyj((cia, zeby w trakcie roku szkolnego strajkowae w imi(( dobra dziecka . 

PodkreSlila, ze to nie jest czas i miejsce gdzie moglibysmy dyskutowae nad tak powaznymi 
tematami jakimi s<\. , tylko jak nauczyciele twierdz<\, male uposazenia .Nasza oswiata jest 
do poprawy calkowicie. To nie jest tak, ze mamy samych ziych nauczycieli , mamy takze 
dobrych, ale wsr6d nich kryj<\. si« ludzie, kt6rzy nigdy nie powinni bye nauczycielami . 
Zaakcentowala, ze tak uwaza jako babcia i matka, ze nie kazdy nadaje si(( do roli 
nauczyciela . Nasi nauczyciele z premedytacj<\. odeszli od tablicy, od uczniow, ktorzy powinni 
w tym czasie przezywae jak najmniejszy stres i powinni tylko wykazae silt wiedz<\, kt6r<\. 
zdobyli przez kilkanascie lat w naszych szkolach . Uwaza, ze jest to strajk polityczny 

Odpowiedzialni ludzie nie zachowuj<\. silt w ten spos6b. 

Ad. pkt 19 

Radni nie zglaszali pisemnych wniosk6w i intcrpelacji. 

Ad. pkt 20 

W wolnych wnioskach zabierali glos: 
Soltys wsi Oczko Pan Alfred Szczepanek zapytal w jaki spos6b bltdzie przebiegala wymiana 
kotl6w centralnego ogrzewania - czy b((dzie narzucona firma, czy kazdy b((dzie m6gi sobie 
wybrae wykonawc~ . 

Burmistrz Pan Jacek Sl((czka wyjasnil, ze kazdy mieszkaniec bltdzie decydowal 0 wyborze 
producenta i marki pieca , poniewaz beneficjenci wiedz<\. jakie maj<\. warunki w kotlowni. 
Warunkiem uzyskania pomocy b((dzie podpisanie umowy na finansowaniu 50% i okazanie 
certyfikatu. ". Dla wymiany pieca na piec klasy V u beneficjent6w, kt6rzy maj<\. oddane 
budynki przed 15.12.2002 r. wystarczy certyfikat kl. V, natomiast dla budynkow powstalych 

po tym roku musi bye spelniony dodatkowy wymog - ekodesing. 

Radna Pani Jadwiga Balinska odniosla silt do sl6w Pani Przewodnicz<\.cej - rozumie , ze byla 
to prywatna opinia . Po dyskusji przeprowadzonej z Pani<\. Przewodnicz<\.c<\. po czltsci zgadza 
si((, ale nie zgadza silt z tym, ze powinien bye inny czas strajku, poniewaz wakacje i [erie to 
czas urlopu zar6wno dla uczni6w, jak i nauczycieli . Patrz<\.c na caly system oswiaty 
zastrzezen jest duzo i jest jej przykro, ze zostal wyeksponowany tylko ten punkt dotycZ<\.cy 
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plac dla nauczycieli . J ako nauczyciel uwaza, ze strajk byl przygotowany i przeprowadzony 
zgodnie z procedurarni. Dobro dziecka w zadnej rnierze nie zostalo zbagatelizowane. 

Radny Pan Michal Kubalski zapytal na jakirn etapie slt dzialania ekologiczne w zakresie 
fotowoltaiki i kolektorow slonecznych. 

Pan Burmistrz wyjasnil, ze Urzltd Marszalkowski do tej pory nie rna rozstrzygnil<C procedur. 

Jako Gmina jestesmy w procedurze przetargowej i mysli, ze projekt uda sil< doprowadzic do 
kOlka. Urzltd Marszalkowski zwrocil sil< do Ministerstwa 0 zwil<kszenie srodkow, bo w puli 
srodkow na wojewodztwo slltskie jest kwota 78 min zl, a wnioski slt na kwotl< 890 min zl. 
Grnina Kozieglowy wraz z Grninlt Siewierz zglosila dwa wnioski i mysli, ze co najrnniej 
jeden projekt znajdzie sil< na liscie do dofinansowania. 

Radny Pan Leonard Jagoda poinformowal, ze podoba rnu sil<, iz Pani Przewodniczltca 
podkreslila ze przedstawia prywatne stanowisko, bo dyskusji w Radzie na ternat oswiaty nie 

bylo. 

Sohys Pan Marek Gruszka poinformowal, ze w poprzedniej kadencji funkcjonowalo 
Stowarzyszenie Soltysow. Proponowal, aby na kolejnej sesji sohysi podjl<li decyzjl< czy 

podtrzyrnujlt dzialalnosc Stowarzyszenia wybierajltc nowy Zarzltd, czy zakOl1czenie 
dzialalnosci Stowarzyszenia. 

Pan Antoni Bielecki proponowal okreslenie terminu spotkail z mieszkailcami na temat 
kanalizacji w Kozieglowach. Zapytal czy term in majowy bl<dzie realny. 

Pan Burmistrz wyjasnil, ze na poczlttku rnaja br. ustalony zostanie cykl spotkan 

z rnieszkailcami poszczegolnych ulic. Spotkania bl<dlt odbywaly sil< w Urzl<dzie GiM 
i w Osrodku Kultury. 

Pan Antoni Bielecki proponowal, by zorganizowac spotkanie z Marszalkiern Wojewodztwa 
slltskiego w sprawie budowy obwodnicy Kozieglow, by przedyskutowac temat i wyrnienic 
poglltdy. 

Pan Burmistrz wyjasnil, ze po sesji b~dzie przeslane takie pismo na rl<ce Marszalka. 

Pan Damian Cesarz , w zwiqzku z propozycjlt spotkania z Powiatowyrn Zarzltdern Drog 
proponowal, by wczdniej przygotowac sugestie dotyczltce drog powiatowych , rowniez 

w zakresie biezltcego utrzyrnania drog . 

Pan Andrzej Szostak poinformowal, ze Komisja Gospodarcza dokonala objazdu wylltcznie 
drog gminnych, poniewaZ Dyrektor PZD, ktory byl powiadomiony 0 wyjazdowym 
posiedzeniu, nie mogl w nirn uczestniczyc . Proponowal, by radni i soltysi przedstawili 
wnioski dotyczltce drog powiatowych, aby podczas spotkania z samorzltdem powiatowym 
przedstawic oczekiwania ze strony Gminy. 

" ) '/ , . 
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Radny Pan Wojciech Chrapek poinforrnowal, ze 23 maja br. bc<dzie otwarcie ofert na drogc< 
791. Warto byloby zaprosic Pana Tabora, by na sesji lub posiedzeniu wspolnym Komisji 
Rady zreferowal nam temat - jakie wplync<ly oferty, najakie kwoty. 

Pan Burrnistrz wyjasnil, ze GiM Kozieglowy mocno zabiegala i pomagala w uzgodnieniach 
przebudowy drog wojewodzkich 791 i 789. Droga 791 jest w trakcie , przetarg bc<dzie 
powt6rzony i rna nadziejc< , ze zostanie rozstrzygnic<ty , a Wojew6dztwo Slftskie podpisze 

umowc< na budowc< 4 odcink6w. Ma nadziejc<, ze po przetargu urealnift sic< kwoty i Zarzftd 
Wojew6dztwa Slftskiego b«dzie zabiegal 0 podj«cie decyzji 0 dofinansowaniu wniosku. Nie 
rna mozliwosci korekty zlozonego wniosku , poniewaz w6wczas zdejmowane sft srodki 
zewn«trzne , co jest niekorzystne. Liczymy na to, ze Zarzftd Wojew6dztwa Slftskiego znajdzie 
srodki . Mysli , ze spotkanie z Panem Taborem i Wicemarszalkiem Wojew6dztwa slftskiego 

powinno si« odbyc. Czynione sft starania, by odcinek drogi Postep-Lgota Nadwarcie 
realizowany byl w jednym z pierwszych etap6w. 

Przewodniczftca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk zaproponowala, by wnioski i sugestie 
dotycZftce realizacji zadail z zakresu dr6g powiatowych zlozyc w biurze Rady do dnia 6 maja 
br. Ziozone wnioski zostanft przeslane do Starostwa , kt6re zapozna si« z oczekiwaniami 

z naszego terenu. 

Ad. pkt 21 

Wobec wyczerpania porzftdku obrad Przewodniczftca Rady Pani Joanna 
Kolodziejczyk zumkn~la obrady osmej Sesji Rady Gminy i Miasta Kozieglowy, dzi~kujftc 
radnym oraz zaproszonym gosciom za przybycie i udzial w sesji. 
Na tym obrady osmej Sesji zakoilczono. 

Protok61 sporzftdzila: 
Urszula Dyja. 
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